
INTERPELLATION                     

Till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Roland Gustbeé 

 

VÅRDCENTRALERNAS TILLGÄNGLIGHET 

För primärvården kommer förändringen till Nära vård att få en allt större betydelse för vårdsökande. 

Tillgängligheten till regionens vårdcentraler är redan nu otroligt viktig och kommer med Nära vård att 

bli än viktigare. 

Idag skiljer det mycket mellan olika vårdcentraler hur tillgängligheten är att snabbt få tid hos läkare 

och/eller sjuksköterska. Enligt statistik i februari 2020 (före covid-19) visar det sig att 75 % av de 

vårdsökande till läkare fått tid samma dag eller följande dag. För tid hos sjuksköterska är siffran 71 %. 

Men det är stor skillnad mellan olika vårdcentraler. Statistik – även denna från februari 2020 – visar 

att lägsta siffran är 40 % och högsta 91 % för läkarbesök. För tid hos sjuksköterska är spridningen från 

lägsta 39 % till högsta 92%. 

Med anledning av denna statistik ställer jag följande frågor till ordföranden i hälso- och 

sjukvårdsnämnden: 

1 

Görs någon uppföljning och analys av varför det är så stor skillnad mellan olika vårdcentraler när det 

gäller tillgänglighet? 

2 

Om uppföljning görs är det intressant att få veta vad de stora skillnaderna beror på. Om ingen 

uppföljning/analys görs i dagsläget anser då hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande att sådan 

uppföljning/analys bör göras. 
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